
Requisits:
Cal tenir reconeguda la condició de família
nombrosa amb el títol corresponent.
El vehicle ha de tenir la capacitat homologada
d'entre cinc i nou places, incloent-hi la del/ de la
conductor/a.
El vehicle s'ha de destinar a l'ús exclusiu de la
família nombrosa.
El vehicle ha d'estar matriculat a nom del pare, la
mare o de tots dos.
Cal que hagin transcorregut quatre anys des
d'una matriculació prèvia que hagi gaudit de
reducció (excepte en casos de sinistre total del
vehicle).

L'atorgament de la reducció també està
condicionada al reconeixement previ de
l'Administració tributària.

Per gaudir de la reducció en l'Impost de
matriculació cal presentar el títol de família
nombrosa en el concessionari de vehicles en el
moment de la compra. El concessionari
realitzarà les gestions necessàries davant la
Delegació d'Hisenda, on presentarà la

fervei * social s
El 3 de juliol de 2002 s'obrí la convocatòria i
s'aprovaren les bases per a la concessió dels
ajuts dins de la creació del Programa Marc Viure
en fam ¡Ha.

Per què el Program a Viure  en família?

Es vol donar suport a les famílies que tenen al
seu càrrec una persona amb dependència, és a
dir, una persona amb una discapacitat
permanent que es tradueix en limitacions per a
realitzar les activitats bàsiques de la vida diària
com és menjar, vestir-se, rentar-se, desplaçar-
se...

Objectiu s del program a

-Que les persones amb dependència puguin
viure en el seu entorn sociofamiliar habitual.
-Donar suport a les famílies que tenen un
membre amb dependència.

En què consistei x el program a

És un conjunt d'actuacions que tenen per
objectiu donar suport a les persones amb alta
dependència independentment de l'edat, i les
seves famílies, per tal que la persona pugui
romandre en el seu entorn familiar i social.

documentació del vehicle juntament amb
l'imprès de sol·licitud corresponent.

Les motociclete s tamb é pode n teni r
una etiquet a de complimen t de la
inspecci ó

Les motocicletes podran tenir a partir d'ara una
etiqueta per demostrar que compleixen la
normativa de la ITV. La Generalitat proposa una
marca similar a la dels automòbils, que s'hauria
de col·locaren un lloc ben visible.
Durant l'any 2001, en la xarxa de 41 estacions
d'ITV es van realitzar més d'1.600.000
inspeccions.

Recupera r peces de puzzl e perdude s

Gràcies al Pla d'innovació de la Generalitat de
Catalunya, l'empresa de jocs didàctics Educa
Borràs ha creat un revolucionari servei per
recuperar peces de puzzle perdudes.
El servei, que de fet existeix des de 1996, ara
s'acaba d'incorporar a la web de l'empresa
(www.educaborras.com), en l'apartat Puzzle

El program a té dues línie s d'actuació :

La prestació econòmica de suport a la
dependència : consisteix en una ajuda a la
persona dependent de fins a 240,40 € mensuals.

Les actuacions integrades dirigides a la persona
dependent, la seva família i el seu entorn: entre
les quals cal ressaltar:

-Atenció a la persona:
Informació i orientació
Servei d'Atenció Domiciliària
Centre de dia

-Atenció a la família i a qui cuida el depenent:
Informació i assessorament
Serveis de respir
Formació
Suport psicològic

-Adequació de l'entorn:
Ajudes tècniques t:
Ajudes per la supressió de barreres Vi

arquitectòniques.

Ester  Díaz
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com ens diu la guia (dos color de l'esquena, dos color de la panxa i així fins al final). Quan tenim totes
les boletes passades, les tornem a passar però a la inversa. Veurem com el cocodril comença a tenir
forma. Quan arribem a l'asterisc posem 4 boletes que formaran la pota del cocodril.
Si teniu qualsevol dubte podeu passar per la ludoteca (pati interior del Casal).
Us desitgem bona feina.

Montse Prats
Encarna Mecías



Sabeu on é$?
\Js proposem que descobriu on és aquest racó del
nostre poble.

Sabeu on és?

La foto del número anterior correspon a la casa pairal
de cal Rafel, al carrer del Centre.. p¿

Ton Escuer  /bars

Ell encara pot é$$er útil !
Després de Nadal, el teu avet encara pot formar part de la natura replantant-lo o bé com a compost per
donar vida a altres arbres i plantes.

Porta'l a un dels punts de recollida següents:
-PI. del Dr. Serés
-PI. dels Països Catalans

Els recollírem entre els dies 7 i 19 de gener de 2003
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Ajuntament d'Alpicat
Regidoría de Medi Ambient



Entrevist a a Jos é Manuel Reina Páez
per Marçal Abell a Bresc ó i Rober t Quero l i Roure

Vàrem conèixer en Pepe el dia que va venir,
juntament amb Jofre Mateu, a inauguraria penya
Blaugrana d'Alpicat. Ens va encisar la seva
senzillesa, el seu bon fer. No és pas d'aquells
que la fama els puja al cap. Podríem escriure
molts adjectius per definir-lo, però la humilitat és
la que més l'honora.
Que la sort t'acompanyi Pepe; en aquest món
tant difícil ¡competitiu, mereixes estar molt alt.

Pregunta . Quan vost è era un nen, sempr e
jugav a de porter ?
Resposta . Quan un comença a afeccionar-se
pel món del futbol, a tots els nens els agrada
començar marcant gols i jugant de jugador, però
amb el pas del temps vaig veure que se'm
donava millor parar les pilotes i estar a la porteria
quemarcargols.
P. El seu pare tamb é va ser porte r del Barça .
Vost è és porte r per influènci a del seu pare?
R. Sí, està clar que alguna cosa va haver
d'influir, ja que la sang que corre per les meves
venes porta cromosomes d'ell i per això és
evident que en alguna cosa em va influir.
P. En quin s equip s ha jugatfin s ara?
R. Em vaig iniciar al Rayo Majadaonda, que és
un equip de Madrid. Després vaig passar a
l'escola de Madrid Celeste i posteriorment vaig
ingressar a la Masia amb tretze anys. Hi vaig
estar fins aquest any passat, i ara estic a la meva
nova etapa amb el Vila-real.
P. Quan va arriba r al Barça ?
R. Hi vaig arribar amb tretze anys, bé encara em

faltaven tres dies, va ser el vint-i-vuit d'agost del
1985.
P. Parli'n s una mic a de la Masia . Com és allà la
vida , quin s company s tenia ?
R. Els records són immillorables, tinc records de
moltíssims companys coneguts i no tan
coneguts, amb exemples com Rufete, Miquel
Atleta, jugadors de gran qualitat que han arribat
molt alt i les anècdotes que passen i el
companyerisme es queda gravat al teu cor.

Les cose s no anaven bé i potse r per això s'h a
produï t la meva sortid a del Barça .

P. Record a el dia que va debuta r amb el
prime r equi p del Barç a en parti t oficial ?
R. Sí, em recordo que va ser el 2 de desembre de
2000 i vaig debutar a Balaidos, contra el Celta de
Vigo.
P. Com valor a la temporad a anterio r en què
vost è va ser titula r en la porteri a del Barça ,
però que l'equi p va teni r una trajectòri a
decebedora ?
R. Vaig sentir per un costat l'alegria de ser titular,
però al mateix temps la tristor perquè l'equip no
va acabar de funcionar, que les coses no anaven
bé. I potser per això s'ha produït la meva sortida
del Barça. Tots vàrem tenir una mala temporada,
des del misterfins als propis jugadors, i aquest és
el motiu de les decisions que ha pres el club. De
ben segur que en el meu cas és el motiu de la



meva sortida del Barça.
P. Creu que Reixac h es va equivoca r en
treure' l de la porteri a per posar-h i a Bonan o ?
R. Bé, són decisions que s'han de respectar. Jo
crec que el mister va intentar escollir el millor per
a l'equip en aquell moment i a mi em va tocar ser
el perjudicat, però..., jo amb el senyor Reixach
vaig tenir molt bona relació i la continuaré tenint
perquè per a mi ha estat com un pare i no li
guardo cap tipus de rancúnia.

El mister va intentar escollir el millor per a l'equip
en aquell moment i a mi em va tocar ser el

perjudicat, però...

P. Creu que en el Barç a un porte r del plantert é
les mateixe s opcion s que un altr e fitxa t de
fora ?
R. Darrerament sembla que no, que s'estan fent
fitxatges que poca gent entén i es nota que
s'estan ficant algunes traves, però si més no cal
estar tranquils, els porters seguiran sortint, el
Barça seguirà tenint un bon planter de porters i
sol falta que hi tinguin confiança i que apostin per
la joventut, que és el que han de fer.
P. De tot s els entrenador s que ha tingut , de
qui n guard a un recor d especia l i perquè ?
R. De cap i de tots, amb tots aprens i amb tots et
trobes a gust i en el meu cas he estat afortunat,
no n'he tingut cap que li hagi caigut malament. A
la fi és l'experiència que et queda.

P. Aques t any, com veu la porteri a del
Barç a amb Robert o Bonano , Rober t
Enke i Vícto r Valdés ?
R. Imagino que els tres estaran
capacitats, dic que imagino perquè a Enke
no el conec i haurà de ser l'entrenador el
que decideixi en cada moment l'opció més
valida per ocupar el lloc de porter.
P. Li va costa r prendr e la decisi ó de deixa r el
Barç a i anar a Vila-real ?
R. En el seu moment, sí. Va ser la meva casa
durant molt temps, i ho vaig sentir així: deixar la
meva casa i anar a viure a un altra casa. He estat
molt a gust a Barcelona i hi tinc molts amics, he
deixat moltes coses, però bé, crec que era un pas
que havia de fer i desitjo que la meva decisió
hagi estat perfer una pas endavant.
P. Com a jugador , quin a és la principa l
diferenci a entr e el Vila-rea l i el Barça ?
R. Sobretot, la pressió. Aquí som un club humil i
petit, per la qual cosa la pressió és molt més
petita. En els equips grans les coses es
magnifiquen molt més, els mínims detalls donen
molt per parlar i aquí és al contrari, tot és més
familiar, més accessible i es viu amb més
tranquil·litat.
P. Com s'h i trob a a Vila-rea l amb els seus
nou s company s i amb el que fin s no fa gaire s
dies era el seu entrenador ?
R. Molt bé, la veritat és que he d'estar molt agraït
amb tothom, des del cos tècnic als meus
companys perquè la seva rebuda i la rebuda de
l'afecció va ser excel·lent i tenim un grup, tant
humà com professional, que de ben segur farà

parlar.
P. Quine s són , al seu parer , les
opcion s del Vila-rea l a la lliga ?
R. Bé, ja veurem. Això acaba de
començar i encara queda molt camí.
És una cursa de fons i ja veurem. Torno
a dir que som un equip humil. El primer
de tot és salvar-nos i com més amunt
quedem millor.
P . M o t i v a t p e l s d i v e r s o s
esdeveniment s d'aquest s darrer s
dies , m' atreveix o a fer-l i aquest a
pregunta : com viu el vestido r un
canv i d'entrenado r motiva t per no
obteni r els resultat s esportiu s
desitjats ?
R. No et puc contestar. A mi és la
primera vegada que em passa. No he
tingut mai la mala sort de canviar
d'entrenador a principi de temporada,
però si s'ha pres aquesta decisió és
perquè el president creu que és el
millor per a l'equip, és una renovació
d'aires, un cop d'efecte, i espero que a
l'equip li vingui bé, però també ho sento
per l'entrenador, a qui no li dec més
que agraïments. 2fl


